

Announcement of Mukdahan Primary Educational Service Area Office The will on a good conduct in the administration of Mukdahan Primary Educational Service Area Office

The Constitution of the Royal Kingdom of Thailand 2560 B.E. (2017) prioritizes prevention and suppression of corruption and wrongful conduct. To comply with the Constitution, Mukdahan Primary Educational Service Area Office has also prioritized the prevention and suppression of corruption and wrongful conduct. According to the national strategy plan on corruption prevention and suppression, phase one (2560 -2564, 2017-2021), the Prime Minister's Office's national reform announcement (on corruption prevention and suppression) made on 6th April, 2561 (2018) and other relevant laws, it is deemed highly important and obligatory that the administration must be transparent, ethical and virtuous. As the administrator of Mukdahan Primary Educational Service Area Office, I declare my will in the following statements. I shall administer the affairs in good faith and rightful conduct and in a transparent, accountable and responsible way. Mukdahan Primary Educational Service Area Office is strongly determined to oppose all types of corruption and will strictly adhere to the rules and regulations to make the area and the schools affiliated to it free from corruption. To keep the area and all the schools under it free from corruption, the following will be undertaken.

- 1. Duties and tasks are to be carried out according to the laws, rules and regulations in a full and strict manner. The personnel concerned are encouraged to follow the laws, rules and regulations as stipulated herein.
- 2. Conscience is to be inculcated and awareness is created concerning the effort and will to oppose and prevent corruption. The personnel concerned are made to realize how to distinguish personal and public interests. Consciousness and virtues are to be developed in the personnel concerned. They are encouraged to develop consciousness in virtues and make the best effort to prevent corruption. The personnel of Mukdahan Primary Educational Service Area Office to be aware of the adverse effects of corruption on their organization in particular and the country as a whole.
- 3. Corruption-oriented behavior and corruption are totally unacceptable and not socially tolerated. With the sense of unacceptability and intolerance of corruption widely

practiced, it is optimistically expected that the personnel of the area office and the schools under it will develop a sense of shame and dread. As a result, they will not be engaged in corruption.

- 4. Students of the schools under the jurisdiction of Mukdahan Primary Educational Sevice Area Office to develop a sense of shame and awareness of the adverse effects of corruption.
 - 5. Guidelines and Cooperative Activities
- 5.1 Coordinate and cooperate in implementing the national strategy on corruption prevention and suppression in phase 3 (2017 2021).
- 5.2 All agencies and personnel concerned coordinate as the network in order to prevent and suppress the corruption in the basic school committee office, the education service area office and its schools.

5.3 Provide knowledge on the national strategy on corruption prevention and suppression, phase 3, especially the guidelines to enhance virtues, and ethics for the personnel of the agencies concerned, school administrators, teachers and students. In addition, students' parents and the public are to participate in the anti-corruption activities and corruption prevention and suppression network.

5.4 Participate in providing knowledge and in preventing corruption of the personnel in the agencies.

5.5 Cooperate in making an index to measure virtues and transparency for the agencies under the jurisdiction of Mukdahan Primary Educational Service Area Office and implement the planned guidelines.

5.6 Cooperate as the corruption prevention network to create communication channels to disseminate knowledge and publicize information.

5.7 Provide counseling, recommendations, supervision as well as evaluation on the implementation of the plan.

5.8 Cooperate and implement any means available to prevent and suppress corruption of all types to the full extent of individuals' potential.

Be informed accordingly.

31st March, 2021

(Mr.Wannasit Comphor)

Director of Mudahan Primary Educational Service Area Office.



莫拉限小学教育部服务区办公室的公告

事件:对莫拉限小学教育部服务区的真诚管理宣布

莫拉限小学教育服务区专注于善治组织、重视预防和制止腐败和不当行为,为了建立对社会的信任和信心,莫拉限小学教育服务区设立了一个拥有良好治理的组织 担任莫拉限小学教育服务区主任宣布:我会真诚、透明地管理,对事物有责任感而且反对一切腐败形式。并将遵守莫拉限小学教育部服务区以及附属教育机构、政府部门可持续腐败管理如下进行管理

- 1. 严格按照法律,规定执行所有步骤,并鼓励人员按照法律规定,法规和规章进行工作。
- 2. 在反腐败斗争中树立价值观,并树立意识知道如何区分个人利益和公共利益。灌输道德感并防止部门腐败,包括加强内部审核,这将使人员 在莫拉限小学教育部服务区以及附属教育机构意识到了不良影响,还有腐败对政府机构和国家的危险营造反腐败文化。
- 3. 不接受腐败行为也不要容忍导致腐败社会的惩罚(社会制裁),这将导致莫拉限小 学教育部服务区和附属学校的人员感到羞耻或害怕腐败行为。
- 4. 在莫拉限小学教育部服务区下向学校学习者灌输意识到不良影响并反对腐败。
- 5. 实施与合作活动准则
 - 5.1 在执行预防和制止腐败的国家战略第三阶段中的协调与合作(2017年-2021年)
- 5.2 在教育部服务区和教育机构的基础下,所有人员和附属机构需共同努力,共同组成一个机构,以防止和制止教育委员会办公室中的腐败行为。

5.3 共同组织以提供有关国家战略的知识论预防与抑制欺诈第 3 阶段(2017-2021),

尤其是为部门内人员、学校行政人员、老师和学生提倡道德和道德规范的准则,为了 创造知识,理解并参与反欺诈政府活动组织、并预防和制止腐败的组织。

- 5.4 联合提供有关监督和调查以打击腐败的知识 对于附属人员。
- 5.5 共同制定道德和透明度指标适用于莫拉限小学教育部服务区下的机构并按照指南
- 进行, 根据国家反腐败战略第三阶段(2017年-2021年)定义
 - 5.6 共同建立沟通渠道,支持宣传推广预防和制止腐败方面。
 - 5.7 咨询服务指导建议包括跟进和评估上述合作
 - 5.8 联合采取任何其他行动,预防和制止一切腐败形式。

莫拉限小学教育部服务区以及管理员、老师和教育人员共同宣布《教育服务区办公室宣言》 答应履行义务。各种形式的反腐败通过在教育领域推动"促进道德,道德与治理"项目;

特此公告

(瓦纳斯·卡朋) 基础教育委员会秘书长

2021年3月31三十一